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Kõrvekülas      22.05.2018 nr 5  

  

Aeg: 22.05.2018, algus kell 17.00, lõpp kell 18.40 

 

Koosolekut juhatas: majanduskomisjoni esimees Vahur Poolak. 

Protokollis: Elle Kaljurand 

Komisjoni 9 liikmest olid kohal 8 liiget: Vahur Jurs, Elle Kaljurand, Anneli Kumar, Aigar Lepp, 

Janika Lill, Arvi Lossmann, Vahur Poolak, Sirje Simmo. Puudus Valentina Aman,. Külalistena 

võttis koosolekust osa ja sai ka sõna  vallavanem Jarno Laur, keskkonnaspetsialist Kadi Kukk, 

volikogu liige Martin Pedak. 

 

Esimees Vahur Poolak avas istungi ja tutvustas päevakorda.  

1. Hinnangu andmine Volikogu otsustele: 

1.1. Väike-Oti võõrandamine; 

1.2. Sümboolikakonkursi tulemuste kinnitamine; 

1.3. Reovee kohtkäitluse ja äraveo eeskiri; 

1.4. Üldhooldusteenuse osutamise kord Tartu vallas; 

1.5. Vesneri külas asuva Taga-Uku maaüksuse ja lähiala detailplaneeringu koostamise 

lõpetamine 

ja Tartu Vallavolikogu 29.juuni 2015. a otsuse nr 29 kehtetuks tunnistamine; 

1.6. IKÕ seadmisega nõustumine; 

1.7. Hanke korraldamiseks nõusoleku andmine 

1.8.Piirissaare kaupluse rendiperioodi pikendamine 

2. Jooksvad küsimused.  

 

Päevakorra kinnitamine pandi hääletusele. 

8 komisjoni liiget olid poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 

 

1. Hinnangu andmine eelnõudele: 

1.1. Väike-Oti võõrandamine  
J.Laur tegi ettepaneku eelnõu tagasi saata Vallavalitsusele ümberhindamiseks. 

Otsustati: 

Majanduskomisjon teeb ettepaneku Volikogule: Eelnõu 24.05.2018a istungi päevakorrast 

eemaldada. 

Hääletati:  8 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 

1.2 Sümboolikakonkursi tulemuste kinnitamine 

J.Laur tutvustas eelnõud ja sümboolika konkursi korraldamise töökomisjoni tulemusi. 

Töökomisjon luges konkursi nurjunuks, kuna hääletajate osavõtt oli väga väike. Tekkis 

arutelu, kas info oli valla elanikele piisavalt kättesaadav? Töökomisjoni arvates oli. 

Otsustati: 

Majanduskomisjon teeb ettepaneku Volikogule: otsus samas sõnastuses vastu võtta. 

Hääletati:  7 poolt, 1 vastu, erapooletuid ei olnud. 



1.3 Reovee kohtkäitluse ja äraveo eeskiri 

K.Kukk tutvustas eeskirja. Täpsustusi jagas V.Poolak, kes lubas parandused teksti viia 

hiljemalt 24.05.2018a volikogu alguseks. Peamiselt on segadus septiku mõistega. 

Otsustati: 

Majanduskomisjon teeb ettepaneku Volikogule: eeskiri täpsustatud sõnastuses vastu võtta. 

Hääletati:  8 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 

 

1.4 Üldhooldusteenuse osutamise kord Tartu vallas  

J.Laur tutvustas eelnõud, mis on tehtud koostöös õiguskantsleri büroo töötajatega.  

Otsustati: 

Majanduskomisjon teeb ettepaneku Volikogule : määrus samas sõnastuses vastu võtta. 

Hääletati:  8 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 

 

1.5 Vesneri külas asuva Taga-Uku maaüksuse ja lähiala detailplaneeringu koostamise 

lõpetamine 
J.Laur tutvustas eelnõud. See eelnõu vähendaks halduskoormust ja on kehtivate seadustega 

kooskõlas. 

Otsustati: 

Majanduskomisjon teeb ettepaneku Volikogule: otsus samas sõnastuses vastu võtta. 

Hääletati:  8 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 

 

1.6 IKÕ seadmisega nõustumine 

J.Laur tutvustas eelnõud. Algselt on kinnistute vahelised juurdepääsuteed mõõdetud kinnistute 

sisse. See tekitab probleeme juurdepääsudega. Praegu vald niikuinii hooldab neid teid, seega 

on mõistlik kinnistute omanikega kokkuleppele jõuda ja teedele määrata isikliku kasutuse 

õigus Tartu valla kasuks. Avalikku kasutusse võtmisega on võimalik nende teede hooldamise 

eest saada riiklikku toetus. Komisjon tegi  Vallavalitsusele ettepaneku antud teemaga jätkata. 

Otsustati: 

Majanduskomisjon teeb ettepaneku Volikogule: toetada otsust samas sõnastuses   

Hääletati:  8 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 

 

1.7 Hanke korraldamiseks nõusoleku andmine  

J.Laur tutvustas eelnõud, millele oli lisandunud veel kolmas punkt: Kõrveküla Põhikoolile 

lisanduvatesse moodulitesse mööbli soetamiseks hanke korraldamine 

Otsustati: 

Majanduskomisjon teeb ettepaneku Volikogule: toetada otsust samas sõnastuses   
Hääletati:  8 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 

 

1.8 Piirissaare kaupluse rendiperioodi pikendamine 
J.Laur tutvustas eelnõud. Rendiperioodi pikendamine on mõistlik. Samas leiti, et kui projekti 

omaosaluse tasub Tartu Vald, siis peaks selle projekti raames soetatud seadmed jääma peale 

projektiperioodi Tartu vallale.  

Otsustati: 

Majanduskomisjon teeb ettepaneku Volikogule: toetada otsust samas sõnastuses  ja 
Vallavalitsusele omaosaluse tasumise kokkuleppesse lisada punkt, mis tagaks projekti 

rahadega soetatud seadmete tasuta üleandmise projektiperioodi lõppedes Tartu Vallale 

Hääletati:  8 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 

 

 

 



2. Jooksvad küsimused. 
 

S.Simmo tundis huvi, mis on majanduskomisjoni eesmärgid? Vastas V.Poolak, et peamine 

eesmärk on Tartu valla eelarve jälgimine. Vallavanemale tehti ülesandeks järgmise komisjoni 

koosoleku ajaks anda ülevaade 2018a eelarve vahendite kasutamise kohta. M.Pedak tegi 

ettepaneku arutada koos arengukomisjoniga Tartu valla arengukava sisendeid 28.05.2018a 

Kõrvekülas. 

 

Järgmine majanduskomisjoni koosolek on 18.06.2018.a kell 17.00 Tabiveres 

 

Koosolek lõpetati. 

(allkirjastatud digitaalselt) 

 

Vahur Poolak         Elle Kaljurand   

Komisjoni esimees       protokollija 


